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Gonzo-Mannerheim 

 

Siinä paketissa eilinen Mannerheim-salaatti Teemalla. Katselin sekä elokuvan että kuusiosaisen dokkarin 

Operaatio Mannerheim, joka kertoo elokuvan tekemisestä.  

Ammatillinen mielipiteeni on, että elokuva on kotivideotasoa. Elokuva olisi pitänyt hyllyttää jo tästä syystä 

Muutamat hyvät roolisuoritukset eivät asiaa miksikään muuta. Elokuva  ei täyttänyt Ylen laatukriteerejä – 

jos niitä enää onkaan. 

Dokkari kertoi kunnianhimosta, sekoilusta ja ammattitaidottomuudesta, yllättävän itsekriittisesti. Tunsin 

myötähäpeää. Ikään kuin olisin seurannut kosteita kotibileitä, jotka jatkuivat päivästä toiseen ja joita 

porukka kuvasi omaksi ilokseen. 

Selvyyden vuoksi sanottakoon, että olen harras Yleisradion kannattaja. Taitavasti Yle kuitenkin rakensi 

uskomattoman mediamylläkän asian tiimoilta. Mutta rahaa paloi totaalisen turhaan hankkeeseen. Tämä ei 

ole Ylen tehtävä. Päitä vadille! 
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